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ZAPISNIK 
22. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
 
22. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 25. veljače 2025. (utorak) s početkom u 16:30 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

   
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 21. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Komunalna pitanja 
2.  Razno  

 
 
 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD 1 
 
Vijeće je ponovo raspravljalo o problemu vezanom uz problematiku orezivanja raslinja na 
stijenskom pokosu iza ekonomske škole. 
Zaključak: 
Zatražiti će se terenski sastanak s nadležnim službama. Prijedlog Vijeća je ponedjeljak, 03. 
ožujka u 9:00h. 
 
Raspravljalo se o problematici u Ulici Ivana Filipovića te u Studentskoj ulici temeljem više 
zaprimljenih mailova stanara navedenih ulica a vezano uz problematiku: 

- prometa i regulacije zaustavljanja/parkiranja ispred kućnog broja Ivana Filipovića 17, 
- usporavanje prometa na dionici ulice Ivana Filipovića  od pomorskog fakulteta do 

kraja ulice na kritičnim točkama, zavoj kod sinagoge (nepregledan zavoj) te ravnica 
ispred ekonomske škole te ekonomskog fakulteta  

- Na pješačkom prijelazu ispred ekonomskog fakulteta kućni broj 4, koji gleda na 
stepenice u ulici Blaža Polića,  potrebno je preskočiti rubnjak da bi se došlo na 
nogostup (starija populacija ima poteškoća preći a i osobe u kolicima).  

Problematika u Studentskoj ulici: 
- Oznake na tlu su jako loše vidljive i problem nastaje kada vozila koja skreću iz Ulice 

Fiorello la Guardia/Ulice Pomerio a ne mogu zbog automobila parkiranih ispred ulaza 
u Pomorski fakultet normalno ući u ulicu ako se u drugoj traci nalaze automobili koji 
dolaze iz suprotnog smjera. 

Kako se u neposrednoj blizini nalaze dva fakulteta i srednja škola Vijeće je stava da se hitno 
moraju poduzeti odgovarajuće mjere. 
Zaključak: 
Zatražiti će se terenski sastanak s nadležnim službama. Prijedlog Vijeća je ponedjeljak, 03. 
ožujka u 8:30h. 

Vijeće je raspravljalo o pristiglom mailu stanara s upitom da li Vijeće u svom djelovanju 
razmatra prijedlog promjene lokacije buvljaka, korekciju radnog vremena ili neku drugu 
restrikciju koja bi spriječila izlagače da stvaraju toliku buku u noćnim satima. Smatra da je 
mikrolokacija Brajde ipak pretežno stambene prirode i da većina stanara, naročito onih čije 
spavaće sobe gravitiraju tržnici imaju iste probleme a to je da noć od subote na nedjelju ne 
spavaju zbog narušenog mira koji remete izlagači koji u ranim satima već pristižu. Navodi da 
buka krene u sitne noćne sate, netom nakon što prestane ona koju stvara muzika ili drugi 
sadržaji iz okolnih kafića. Smatra da jedan ozbiljan Grad takav problem može i mora riješiti. 
Zaključak: 
Zatražiti će se terenski sastanak s nadležnim službama. 

 
AD 2 
Na prethodnoj sjednici Vijeće je raspravljalo o problematici na spoju Krešimirove ulice i Ulice 
Beli kamik gdje nakon izvođenja radova izvođač nije vratio prometne stupiće te neodgovorni 
vozači ulaze u pješačku zonu i parkiraju. 
Zaključak: 
Upućen je dopis nadležnim službama ali kako nije zaprimljen odgovor uputiti će se požurnica. 

Vijeće zanima u kojoj fazi realizacije su postupci dogovoreni na terenskom sastanku veznom 
uz problematiku kolnog prilaza i sigurnosti ispred osnovne škole Brajda. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 

Predsjednica Vijeća obavijestila je Vijeće da je razgovarala sa umjetnicom koja je oslikavala 
zid u parku u Ulici Fiorello la Guardia a koji je uništen sprejevima. Kako je ostalo sprejeva i 
boja nakon izrade murala RPLP projekta, predložila je da se ti sprejevi utroše u sanaciju 
oštećene slike. Umjetnica je  sanaciju slike procijenila na 500 eura. 
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Zaključak: 
Vijeće će pokušati naći donatora koji bi pokrio troškove sanacije. 

Vijeće je raspravljalo o prostoru na adresi Pomerio 26, Boćarski klub Brajda. Već duže 
vremena nitko ne dolazi u prostor a na ulaznim vratima nalazi se prilična količina pošte od 
početka ove godine. 
Vijeću je poznato da Boćarski klub Brajda ima sa Gradom Rijekom sklopljen Ugovor o 
korištenju sportske građevine te su sukladno istom dužni koristiti prostorije kluba. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama s upitom zašto se prostor ne koristi.  

 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


